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Referat	
	
For	skolebestyrelsesmødet	tirsdag	d.	21.	april	2020,	17.00-18.45	på	MS	Teams	–	virtuelt	møde			
	
Mødeleder:	Marie		 	 Referent:	Louise		

	
1) Velkomst	og	godkendelse	af	dagsorden	v.	Marie,	1	min.	

Dagsorden	godkendt 
	

2) Kort	om	skoleopstart	efter	lukning	pga.	COV-19,	v.	Mette,	30	min.	
Startet	som	en	trappeløsning.	(Start	med	0.+1.	klasse,	så	2.+3.	klasse	og	sidst	4.+5.	klasse)	
Lidt	presset	opstart	men	alle	har	nu	fået	godt	fat	i	de	nye	retningslinjer,	håndvask,		
afspritning,	adskillelse	mv.	
	
Der	bruges	meget	til	på	de	nye	rutiner	hvilket	påvirker	fagligheden.	Men	fortsat	bedre	end	
hjemmeundervisning.	
	
Forskellige	udfordringer,	bl.a.	ved	udlån	af	bøger	på	biblioteket	og	rengøring.	
KKFO	har	behov	for	løbende	tilpasning	efter	pasningsbehov,	hvilket	vil	ændres	løbende	ef-
ter	åbningen	af	samfundet.	
	
I	forhold	til	de	store	klasser	har	der	i	først	omgang	været	fokus	på	at	sikre	kontakt	til	alle	
elever	samt	at	alle	er	i	gang.	Bestyrelsen	understregede	at	det	er	vigtigt	med	struktureret	
kommunikation	om	hvilke	opgaver	de	har,	og	hvilken	undervisnings	der	skal	følges.	Det	vir-
ker	til,	at	strukturen	er	bedre	efter	påske.	
	

3) Udflytning	af	7.-	9.	elevers	til	Mediebyen	i	Fields	v.	Mette,	Line	og	Marie,	15min.	
Dertil	er	der	stadig	en	række	åbne	punkter	der	fortsat	er	usikre	omkring	udflytningen.	Sko-
len	og	bestyrelsen	er	i	løbende	dialog	med	forvaltningen	omkring	dette.	
Lockers	og	skærme	er	klar.	
	
Usikkert	omkring	hvordan	madordningen	kommer	til	at	være	og	pavillon	til	de	kreative	fag	
er	heller	ikke	på	plads.	Line	har	været	i	dialog	med	Vandlauget	og	arbejder	for,	at	vi	selv	
sikrer	en	løsning.	
	
Lærerne	er	positive	omkring	lokalerne.	Dejligt	og	godt	unge-miljø.	
Udearealer	er	fortsat	største	udfordring.	
	

4) Budgettet	og	orientering	om	økonomien	v.	Flemming	10	min.  
1,2	mio.	DKK-underskud	fra	2019.	Årsag	er	ekstra	lønomkostninger.	Underskuddet	er	op-
stået	hovedsageligt	pga.	stor	vækst	der	har	gjort	det	svært	at	styre	omkostningerne	samt	
grundet	sammenlægningen	af	de	3	9.	klasser	til	2	i	skoleåret	2019-2020.	
	
I	planlægningen	af	næste	skoleår	strammes	der	på	personaleomkostningerne,	hvilket	vil	
betyde	færre	timer	med	2	undervisere	(holdtimer).	
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Dette	rammer	kun	halvt	budgettet	da	budget	og	skoleår	ikke	følges.	
Underskud	forventes	indhentet	i	løbet	af	de	kommende	3	år.	
	
Det	forventes	ikke,	at	situationen	omkring	Corona	kommer	til	at	påvirke	budgettet.	
	
Bestyrelsen	godkender	budgettet.	
	

5) Udgangstilladelse	til	7.	årgang	v.	Mette	20	min.	
Hvis	7.-8.	klasse	skal	starte	i	mediebyen	før	sommerferien	er	der	behov	for,	at	7.	klasserne	
får	udgangstilladelse	på	samme	vis	som	8.	og	9.	klasserne.	Specielt	set	i	lyset	af	de	begræn-
sede	udearealer.	
	
SB	godkender	at	skolens	ledelse	kan	give	dette	frem	til	sommerferien.	
	
Efter	sommerferien	skal	årgangen	søge	som	normalt	på	første	SB-møde.	
	

6) Nationale	test	til	2.	årgang	v.	Mette	15	min.	
Grundet	den	turbulente	tid	med	Corona	og	potentiel	flytning	af	elever	til	Mediebyen	be-
sluttes	det	at	sætte	nationale	test	i	ro	til	efter	sommerferien.	
	
Underviserne	kan	selv	initiere	disse	hvis	de	ser	en	fordel	ift.	deres	undervisning	i	at	have	
afholde	en	test.	
	

7) Elevplaner	–	den	skriftlige	til	skole-hjemsamtaler	v.	Mette	15	min.	
Alle	elever	skal	have	en	skriftlig	tilbagemelding	omkring	deres	elevplan	inden	sommerfe-
rien.	Dette	skulle	efter	planen	have	ligget	i	marts	men	er	udskudt	pga.	Corona.	
	
Hvis	behov	for	en	samtale	skal	der	afsættes	tid	til	dette.	
	

8) Nyt	fra	eleverne,	v.	Berit	5	min.	
Der	har	ikke	været	afholdt	elevmøde	siden	sidst	pga.	Corona.	
Situationen	omkring	hjemmeundervisningen	blev	vendt.	Også	her	var	der	en	opfordring	om	
at	undervisningsopgaver	samles	på	ugeplanen	i	Meebook	for	at	eleverne	får	et	samlet	
overblik.	
	
Det	blev	foreslået	at	samle	det	store	elevråd	virtuelt	for	at	få	feedback	på	Corona-
situationen.	
	

9) Nyt	fra	medarbejderrepræsentanterne,	v.	Heidi	5	min	
Tiden	bruges	hovedsageligt	på	at	få	Corona-hverdagen	til	at	fungere,	tilpasning	af	undervis-
ningen	og	finde	nye	måder	at	samarbejde	på.		
	
Arbejds-	og	fagfordelingen	for	næste	skoleår	er	i	gang.		
Udfordringen	omkring	pasningsbehov	efter	endt	skoletid	blev	diskuteret.	
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10) Nyt	fra	skoleledelsen,	v.	Mette,	5	min	

Hjemkomst	for	Maler-Øst	
Opstart	efter	Corona,	bl.a.	også	for	mad-huset.	
Arbejdsfordelingen	
	

11) Nyt	fra	KKFOs	ledelse,	v.	Kasper,	5	min	
Budget	for	KKFO.	Der	er	overskud	fra	2019,	og	det	skal	kigges	på	ekstra	ansættelser.	Dertil	
ses	der	på	eventuelle	fornyelses	projekter.	
	
Maj-børn.	Der	starter	76	maj-børn,	og	det	anses	som	muligt	eftersom	lokalerne	i	
Mediebyen	kan	bruges	samt	at	der	er	ekstra	ansættelser	på	vej.	
	
Der	indkøbes	ekstra	ladcykler	til	ture.	
	

12) Evt.	
	Valg	til	skolebestyrelse.	Det	er	udsat.	Skal	gennemføres	inden	9.	okt.	2020.	
	
Nyhedsbrev	udsættes	til	der	falder	mere	ro	på	Corona-informationen.	
	
Vi	er	blevet	kontaktet	af	Jacob	Gerning	fra	BUF	omkring	fælles	indstilling	ift.	fællesskoledi-
strikt	for	de	3	skoler	i	Ørestad	City	+	Syd.	Undervisningsministeriet	vender	med	et	svar		
senest	den	14.	maj.	
	
Næste	møde:	18.	maj.	
	


